
Gezinsanalyse voorbeeld 

Onze energetische gezinsagenda wordt gevormd door deze transaurische Penta. We 
hebben afzonderlijk als individuen sterke definities en een krachtig design (waarbij mijn 
man en ik meer open en ongedefinieerde centra hebben dan onze kinderen). Dit zorgt in 
de samenhang met elkaar voor een volledig gedefinieerde bodygraph met 9 centra 
gedefinieerd en 0 ongedefinieerd (zie bodygraph linksonder). Toch laat de Penta energie 
een paar rode boxen zien die leeg zijn. Dit zijn de de poorten waarin geen van ons gezin in 
de individuele bodygraph gedefinieerd is en daarmee 'ontbreekt' deze in de Penta energie.

Allereerst even terugkomend op ons gezinsthema 9-0 Safe at Home (de quantum bodygraph 
linksonder). De 9 staat voor de negen gedefinieerde centra in de quantum van de 
gezinsbodygraph en de 0 spreekt dan voor zich, er zijn geen open of ongedefinieerde 
centra. Dit betekent dat we ons wanneer we samen zijn van nature thuis veilig voelen. Er is 
geen behoefte aan ‘bemoeienis van buitenaf’. Ons gezin is compleet. Het is een aura waar 
‘externen’ niet echt welkom zijn. Dit wil niet zeggen dat wij vinden dat externen niet 
welkom zijn, maar de Penta geeft een definitie waarbij dit wel zo kan worden gevoeld voor 
'externen'. Wij voelen ons binnen het gezin zeker en veilig en als gezinseenheid 
comfortabel. Een gezin van vier is comfortabel omdat er nooit iemand wordt 
buitengesloten of ‘alleen staat’, zoals bij een gezin van drie. Als de moeder met de vader 
spreekt, dan kunnen de kinderen met elkaar praten. Dit levert dus een soort van 



gezinsstabiliteit op want ‘alleen zijn’ in een gezin is altijd een uitdaging en dat gebeurt bij 
ons (in beginsel) niet. 

De Penta heeft het goed voor met een gezin van vier als het gaat om de drive tot succes en 
inkomsten. Synchroniciteit met betrekking tot succes en inkomsten is hier meer en vaker 
aanwezig. Dat geeft vertrouwen dat wat er ook gebeurt er altijd iets op ons pad zal komen 
waardoor we als gezin voldoende inkomsten zullen hebben die onze overleving verzekert. 
Toen ik dit zag gaf me dat als moeder een heel prettig gevoel van veiligheid en dat is voor 
mijn lijn 1 in mijn profiel wat vraagt om een goede fundering en basis voor veiligheid en 
zekerheid heel erg prettig. Zeker in de huidige tijd waarin we ons bevinden is dit voor mij 
echt iets waar ik me door gesteund voel. De Pentagaps (dat zijn de rode boxen) brengen 
andere uitdagingen waar ik straks op terug kom, maar de basis van een gezin van vier met 
een 9-0 familiethema is dat deze zich stabiel, veilig en zeker voelt en dat er geen druk 
wordt gevoeld om naar buiten te moeten om te socialiseren. Er blijft wel een dynamiek 
bestaan dat iemand zich als buitenstaander niet welkom voelt in ons gezin wanneer deze 
ons huis binnenwandelt, maar dat hoeft geen belemmering te zijn. Dit wetende is het ook 
vooral iets waar we dan zelf iets aan kunnen doen.

Maar wat brengt de Penta dan in ons gezin? De 'linker poot' van de Penta gaat over het 
leven binnenshuis. Poort 15 is de lijm die het gezin bij elkaar houdt en poort 5 laat zien dat 
wij als gezin over een eigen gezinscultuur beschikken. Binnen ons gezin doen we het op de 
manier die ons goeddunkt. Dat zijn onze patronen en gewoontes en deze zijn goed 
vertegenwoordigd. De kinderen en ik brengen de energie van de gezinspatronen en de 
gezinsgewoontes binnen en mijn man en de kinderen zorgen voor de lijmenergie die dit 
gezin bij elkaar houdt. De rechter poot van de Penta gaat over de manier waarop het gezin 
zich naar buiten presenteert. En daar zien we de eerste gap verschijnen. Mijn man zorgt 
binnen ons gezin voor de harmonie, zijn harmonie energie zorgt er voor de dat we het 
gezellig hebben met elkaar en dat we in harmonie samen kunnen zijn. Ons gezin mist 
poort 29. De energie die er voor zorgt dat we er op uit gaan om in de wereld inspiratie en 
ervaringen op te doen die verrijkend kunnen zijn. Als we hier onze aandacht op zouden 
zetten vanuit de schaduwkant, dan zou dit betekenen dat er spanningen zouden kunnen 
zijn op het 'wij gaan er nooit eens op uit'. Thuisblijven als norm hanteren. En dit kan wrevel 
en gedoe veroorzaken op de momenten dat het spannend wordt in een gezinssituatie. Als 
ik kijk naar de afgelopen twee jaar die we in Corona tijd hebben doorgebracht was 
thuisblijven inderdaad de norm vanuit het maatschappelijke veld. Wat ik gemerkt heb, is 
dat we hier als gezin prima mee konden leven. Ondanks dat we als gezin toch ook wel 
graag op stap gaan. We zijn als gezin geen wereldreizigers. En dat komt dus ook overeen 
met hoe de Penta energie binnen ons gezin wordt gevormd. Maar voor ons is dit eigenlijk 
nooit een groot thema. We kunnen prima samen zijn in 1 huis, er is ruimte genoeg om af 
en toe even onszelf terug te trekken als we daar behoefte toe voelen. En voor mijn man, 
als projector in een huis vol met generator energie is dat ook echt heel gezond. We 
respecteren elkaar hierin en dat maakt dat het geen spanningen of gedoe oplevert.



Mijn man en ik zorgen samen voor de energie in het midden van de Penta. Ik breng de 
energie binnen die zorgt voor de capaciteiten om als gezin te kunnen slagen en mijn man 
brengt de energie binnen waarbij deze capaciteiten omgezet kunnen worden in middelen 
(zowel materieel als niet-materieel). Dit betekent wel dat als 1 van ons wegvalt dit een 
spanningsveld kan opleveren binnen ons gezin.

Maar zolang we compleet zijn is dit dus geen punt van zorg en is mijn man ook degene die 
nu de middelen en de capaciteiten aanwezig zijn de energie van het plan van het heden 
inbrengt, wat gaan we er dan precies mee doen met deze middelen. Hoe zetten we het in, 
waar besteden we het aan en hoe geven we binnen ons gezin inhoud aan het leven.

Uit onze gezinsenergie blijkt heel duidelijk dat wij in het NU leven. Want we missen de 
energie voor de plannen voor de toekomst en de lessen van het verleden. Juist nu we in 
ons gezin te maken hebben met de uitdaging van ziekte (mijn man heeft al vijf jaar kanker 
en houdt zich geweldig staande) is dit ook niet waar de spanning op ontstaat. We zijn 
tevreden met datgene wat er NU is en de toekomst is hoe dan ook ongewis en daarmee 
dus ook geen issue (meer). Angst bestaat in het verleden en in de toekomst maar niet in 
het NU.

Mijn man brengt ook de energie om ons naar de buitenwereld te presenteren als gezin in 
de Penta. Ik herken dat er geen gemis is aan het ons willen meten aan hoe we ons naar 
buiten moeten presenteren en hoe we het daarin doen ten opzichte van anderen in onze 
omringende gemeenschap. We hebben hierin eigenlijk geen enkele druk om ons anders of 
beter voor te doen dan hoe we zijn en wie we willen zijn. We volgens ons eigen gezinspad 
en dat voelt voor ons allemaal ook passend.

Waar het bij ons wel aan ontbreekt is de gezinsdiscipline. Een wanordelijke janboel is best 
wel iets wat ik herken maar het speelt geen rol in het wel of niet goed functioneren of het 
wel of niet aanwezig zijn van gezamenlijke regels en wetten die we als gezin hanteren. Er is 
ook geen sprake van onderlinge strijd over 'wie de broek aanheeft', we brengen allemaal 
onze eigenaardigheden en onze krachten in en daarin hoeven we onszelf niet ten opzichte 
van elkaar te bewijzen.

De kinderen en ik brengen de energie binnen van de rituelen en de tradities. Er worden 
veel foto's en filmpjes gemaakt binnen ons gezin en dat zegt ook iets over het vastleggen 
van de momenten die we als gezin samen ervaren. De wanordelijke Janboel zorgt er wel 
weer voor dat we dit niet geheel gedisciplineerd ook in allerlei plakboeken of anderszins 
ordelijke manieren bij elkaar houden, maar het samen herinneringen maken is toch ook 
voornamelijk iets wat je in je hoofd en in je lijf opslaat. En is dat niet ook het doel van 
leven?

Wat mij deze analyse heeft gebracht is inzien dat hoewel we best een aantal gaps hebben 
in onze Penta het prima kan functioneren als je er niet de volle focus op zet vanuit de mind 



en vanuit de conditionering. De Penta heeft de neiging ons materialistisch en hebberig te 
maken in haar verschijningsvorm, maar wanneer je hier met een warm en liefdevolle blik 
naar kan kijken en dit kan omzetten naar een andere vorm van bezit die niet gaat over de 
materiële maar over de immateriële zaken dan gaat het niet over hebberigheid maar over 
vervulling. En dan wordt ook duidelijk dat hetgeen waar je elkaar op hebt aangetrokken 
ook hetgeen is waar je soms even de discussie aan moet gaan of de reflectie om het inzicht 
te krijgen dat alles wat IS ook daadwerkelijk IS en dat je er niet zo veel aan hoeft te DOEN.


